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Radio-ontvangst en glasvezel

Het zal u waarschijnlijk niet zijn ontgaan dat het analoge radiosignaal van de kabel van Ziggo 
gehaald is. Daarvoor heeft ziggo alternatieven voorgesteld aan haar klanten om nog radio te 
ontvangen waaronder over gaan op digitale radio, de DAB+, of terug naar het FM-signaal met een 
antenne. De twee opties; DAB+ en het FM-signaal , op Terschelling is om zwak uit te drukken; knap 
beroerd. Wanneer er zich op dit moment een calamiteit of ramp voltrekt kan een groot deel van onze 
inwoners helemaal geen radio ontvangen. Los van diegene die een smartphone hebben of diegene 
die een digitale ontvanger hebben aangeschaft.

1-Is het college zich ervan bewust dat door het slechte signaal binnen onze gemeente er heel veel 
inwoners gedupeerd zijn?

2-Is het college ervan op de hoogte dat de signaalsterkte van de D AB+ zenders en de FM-zenders 
knap beroerd is?

3-Is het college bereid bij de betrokken partijen aan de bel te trekken en om daar het probleem 
bespreekbaar te maken om zo tot een oplossing te komen?

Daarop aansluitend kunnen de volgende vragen niet ontbreken. Eerst een korte inleiding:

De vaste breedbandverbindingen zijn van cruciaal belang bij de ontwikkeling van de gemeente 
Terschelling. Dat is namelijk van belang voor de ontwikkeling van de economie, gezondheidzorg, milieu, 
onderwijs, veiligheid en vervoer. Zeker nu werken op afstand door de Covid -19 epidemie een grote vlucht 
maakt is het van cruciaal belang voor onze inwoners en gasten.

Glasvezel is al meerdere keren op de agenda geweest en een grote wens van alle partijen.

4-Kan het college beantwoorden wat de status is van de door ons allen gewenste glasvezel?

5- Kan het college beantwoorden hoe wij als gemeente ervoor kunnen zorgen dat er spoed gezet 
wordt bij de aanleg van het glasvezel?
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